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АННОТАЦИЯ 

  

Структура и объем дипломной работы: 77 с., 6 рис., 7 табл., 70 источников, 3 

прил. 

Ключевые слова: КНР, БР, СОТРУДНИЧЕСТВО, ТЕНДЕНЦИЯ, РАЗВИТИЕ.  

Текст реферата 

 Объект исследования: международное торговое сотрудничество.   

 Предмет исследования: отношения между КНР и Республикой Беларусь.   

 Цель исследования: изучение регионального сотрудничества и разработка 

предложений по его развитию.   

 Методы исследования: статистический, сравнительный и системный 

анализ.   

Полученные результаты и их новизна: Выявлены проблемы (торговые 

конфликты, санкции, концентрация капитала в ТНК) и недостаток исследований 

о механизмах взаимодействия КНР-Беларусь в кризисах;   Разработаны 

практические рекомендации по развитию сотрудничества.  Практическая 

значимость: результаты применимы для формирования стратегий торгового 

сотрудничества в международной экономике. 

Достоверность материалов и результатов дипломной работы.Автор работы 

подтверждает, что приведенный в ней расчетно-аналитический материал пра-

вильноиобъективноотражаетсостояниеисследуемогопроцесса,авсезаимство-

ванные из литературных и других источников теоретические,методологические 

и методические положения и концепции сопровождаются ссылками на их 

авторов. 

Область возможного практического применения: результаты применимы для 

формирования стратегий торгового сотрудничества в международной экономике.   
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ANNOTATION 
 

Structure and volume of the thesis: 77 p., 6 ill., 7 tab., 70 sources, 3 app. 

Key words: PRC, BR, COOPERATION, TREND, DEVELOPMENT. 

Summary text 

The object of the research: international trade cooperation. 

The subject of the research: relations between the PRC and the Republic of 

Belarus. 

The purpose of the research: study of regional cooperation and development 

of proposals for its development. 

Methods of research: statistical, comparative and system analysis. 

The results of the work and their novelty: Problems (trade conflicts, sanctions, 

concentration of capital in TNCs) and lack of research on the mechanisms of 

interaction between China and Belarus in crises were identified; Practical 

recommendations for the development of cooperation were developed. Practical 

significance: the results are applicable for the formation of strategies for trade 

cooperation in the international economy. 

Authenticity of the materials and results of the diploma work. The author of the work 

confirms that computational and analytical material presented in it correctly and objec- 

tively reproduces the picture of investigated process, and all the theoretical, methodo- 

logical and methodical positions and concepts borrowed from literary and other sources 

are given references to their authors. 

Recommendations on the usage: the results are applicable to the formation of strategies 

for trade cooperation in the international economy. 
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